
Goedenavond, ik ben Bert Vriezen van de Steinsetuin.

Geachte Raad,

De burgemeester heeft alle trouwceremonies bij ons op locatie verboden. 

Natuurlijk is het begrijpelijk dat Coronamaatregelen getroffen moeten worden. De 
rijksoverheid heeft echter besloten om trouwerijen, begrafenissen tot 30 personen toe te 
staan.

Wij hadden in de periode betreffende tot 1 september bijna 15 trouwerijen gepland staan.

Mensen die bewust voor hebben gekozen om landelijk, buiten in de openlucht  te trouwen in 
de polder in onze gemeente onder een trouwprieel. 

Alle betrokken ambtenaren  weten dat wij deze reserveringen hebben. En dat bij ons buiten 
het allerveiligst getrouwd kan worden in de hele gemeente. Ook binnen is voldoende ruimte. 
Trouwambtenaren willen dan ook graag bij ons trouwen, juist nu.

Tot onze verbijstering horen wij een week of 3 geleden van een bruidspaar, die zelf de 
gemeente belde, dat de ambtenaren hebben verboden om bij ons te trouwen. Dat kon 
natuurlijk niet waar zijn.

Er was nooit eerder contact met ons opgenomen, of wij ook binnen konden voldoen aan de 
1,5 meter regels, met circa 15 aangemelde huwelijken is dat natuurlijk het minste wat je kan 
verwachten een betrokken gemeente.

Het verbod om te trouwen staat niet op de website, is ook niet aan onze overige bruidsparen 
medegedeeld. Ik weet niet eens of het wel een formeel besluit is geweest.

Geachte Raad waarom moet dit nu zo. Dit is de vierde keer dat de Burgemeester ons bedrijf 
stillegt zonder goede grond.

Denkt u dat onze bruidsparen dit begrijpen, dat zij niet buiten mogen trouwen. De regering 
staat dit toe en gaat zelfs per 1 juni onbeperkt de terrassen openen. 

Ik heb 2 weken geleden een brief geschreven naar de burgemeester om tot een oplossing te 
komen en zelfs gevraagd bij ons op locatie te komen kijken als daar behoefte aan is. Mijn 
verwachting was dat hij niet tijdig zou reageren en tot op heden heeft hij idd nog niet 
gereageerd. Dus hierop vooruitlopend heb ik u snel geïnformeerd, u bleek ook niets te weten 
van dit verbod. Ook uw vragen zijn niet beantwoord. Terwijl u hierover gaat en dit natuurlijk 
de hoogste spoed kent.



Daarom richt ik mij vandaag tot u de Raad. Waarom bedrijven en bruidsparen nog langer extra

beschadigen en benadelen als dat niet nodig is. 

Stel alles in het werk om trouwerijen op locatie weer mogelijk te maken

Draag er collectief zorg voor dat de eerst komende trouwerij bij ons op 23 mei in de polder

kan laten plaatsvinden. U bent dat de bruidsparen en hun familie, de burgers verplicht.

In onderstaande figuur (bron Ruimtelijke plannen) is mijn bestemming (Orange is Horeca) en 
de trouwlocatie weergegeven.

De trouwlocatie is geen onderdeel van de Horecabestemming!!!! En het parkeren ook niet, 
daar mag t.b.v. de gehele locatie, incl. wonen worden geparkeerd.

Ook is trouwen geen Horeca activiteit. Als dit wel zo zou zijn dan is trouwen zelf in het 
gemeentehuis verboden. Dat begrijpt u natuurlijk ook wel.


